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zpravodaj obce 

DLOUHÁ LOUČKA 
duben - červen 2020                                                            www.dlouhaloucka.cz                                                                                                                                           

 

 

                                                            Výstavba nových rodinných domů na ulici Sportovní 

 

 

PÁR SLOV ÚVODEM 

 

 

Milí spoluobčané,  

vítám vás u našeho druhého letošního zpravodaje. Dny se prodlužují, sluneční svit pomalu nabírá 

na síle a ve vzduchu cítíme jaro, které vnáší do našeho každodenního života více svěžích krásných 

barev. Pevně věřím, že pro mnohé z nás je to elixír síly a energie, kterou v dnešní, tak nelehké 

životní situaci, mnozí z nás potřebují. Z důvodu mimořádného karanténního opatření zůstaly naše 

ulice prázdné a spousta kulturních a společenských akcí, na kterých jsme se mohli společně 

setkávat, je z důvodu ochrany zdraví občanů do odvolání zrušena. Chtěl bych poděkovat všem 
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občanům za dodržování vládního nařízení, za to, že poctivě nosí roušky a dodržují hygienické 

předpisy, chrání tím nejen sebe, ale i všechny ostatní. Především bych chtěl poděkovat všem 

ženám, které se dobrovolně vzdaly svého volného času a ušily pro všechny naše občany povinné 

roušky. Poděkování patří firmě JONAP Paseka a EEREE s.r.o. Šternberk, které nám dodaly 

nastříhané látky a společnosti STT SERVIS s.r.o. Dlouhá Loučka, panu Ticháčkovi za 60 ks 

roušek, které věnoval pro seniory. Obrovské díky patří také hasičům, kteří nalévali a rozdávali 

desinfekci lidem, děkuji také prodavačkám a prodavačům, kuchařkám ze školní jídelny, manželům 
Karasovým, kteří zajišťují rozvoz obědů, paní magistře z lékárny, děvčatům z obecního úřadu a 

krizovému štábu, protože ti všichni se maximálně snaží, aby naše obec v tak nelehké životní situaci 

měla vše, co potřebuje. Apeluji na seniory, kteří nemají nikoho, kdo by jim zajistil potřebné 

záležitosti (nezbytné potraviny, léky), aby se obrátili na pracovníky obecního úřadu, kteří zajistí 

vše k maximální spokojenosti.  

Dodržujme všechna nařízená preventivní opatření, aby epidemie co nejdříve pominula a život se 

zase vrátil zpět do zaběhnutých kolejí. 

Pevně věřím, že vše společně zvládneme a v nejbližší době se zase všichni sejdeme na některé 

plánované kulturní, sportovní či společenské akci. O uskutečnění akcí budete včas informováni. 

                   Ladislav Koláček, starosta  

 

 

  DĚNÍ V NAŠÍ OBCI 
                                                                                                      

Schválení rozpočtu na rok 2020 

Dne 31. 3. 2020 zastupitelstvo obce schválilo rozpočet Obce Dlouhá Loučka, z důvodu  

nouzového stavu proběhlo zasedání formou videokonference. Rozpočet byl schválen v navržené 

podobě, chystal se během února, kdy nikdo nepředpokládal, jak se koronavirová epidemie rychle 

rozroste a postihne nás ve všech oblastech našeho života. Tak jako státní rozpočet i obecní rozpočet 

se bude muset v oblasti investic pokrátit o stavby a opravy, které se dají odložit a není k nim příslib 

dotací. 

Rozpočet obce byl schválen ve výši výdajů 56 370 295,- Kč jako schodkový s tím, že rozdíl je 

pokryt přebytkem z roku 2019. Prioritou je zajistit chod obce a financovat nezbytné výdaje: provoz 

základní školy a mateřské školy, chod obecního úřadu a s tím spojené náklady, zajištění provozu 

a údržby všech obecních budov, veřejného osvětlení, svoz tuhých komunálních odpadů a 

nebezpečných odpadů, provoz vodovodu, splátky dlouhodobého úvěru na Vodovod Dlouhá 

Loučka (k 30. 6. 2020 zbývá zaplatit 5 mil. Kč), spotřebu energií atd. 

 

Investiční akce 
V minulých letech byla podána žádost o dotaci na opravu bývalé školy v Plinkoutu, kde by 

mělo vzniknout 7 sociálních bytů. Základní škola podala žádost o dotaci na provedení nástavby na 

ZŠ – I. stupeň. V letošním roce 31. ledna podala Obec Dlouhá Loučka žádost o dotaci na akci 

„Vodovod Plinkout“. Koncem minulého roku a začátkem letošního roku byly tyto investiční akce 

podpořeny ze státního rozpočtu a rozpočtu EU. Jedná se o větší investiční akce, se kterými vás 

níže seznámím.   

 

Nástavba podkroví ZŠ – I. stupeň 
V roce 2016 rozhodlo vedení ZŠ ve spolupráci s obcí zadat zpracování projektové 

dokumentace na opravu budovy ZŠ, a tím rozšíření kapacity o enviromentální, jazykovou a 

počítačovou učebnu, víceúčelový sál, kabinet pro učitele, sociální zázemí pro chlapce a děvčata 

včetně bezbariérového vstupu (výtah). V roce 2017 byla podána žádost o dotaci. Vedení ZŠ a obce 

již s touto dotací nepočítalo a po 3 letech Ministerstvo pro místní rozvoj rozhodlo o poskytnutí 
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dotace ve výši 15 099 391 Kč (20. 3. 2020) s termínem dokončení 31. 12. 2021. V současné době 

probíhá veřejná soutěž na dodavatele stavby, do soutěže podaly nabídku 4 firmy. Nejnižší nabídku 

podala firma WEISTAW s.r.o., Olomouc - 15 596 878,- Kč s DPH.   V současné době byla firma 

vyzvána, aby doložila všechny požadované dokumenty. Po doložení dokumentů bude firma 

vyzvána k podpisu Smlouvy o dílo. Předpoklad zahájení prací je červen 2020.  Cena dle projektové 

dokumentace byla 19 810 410,- Kč. 

 

 

Sociální byty Plinkout 
 

Projektová dokumentace na 7 sociálních 

bytů z bývalé školy v Plinkoutu byla 

zpracovaná v roce 2016. Rekonstrukcí 

vzniknou čtyři 1 pokojové a tři 2 pokojové byty, 

včetně sociálního vybavení, výtahu a 

parkoviště. Dle rozpočtu je cena 18 745 000,- 

Kč. V roce 2018 byla podána žádost o dotaci a 

v červenci 2019 jsme obdrželi rozhodnutí o 

dotaci.  Dne 13. 4. 2020 proběhlo hodnocení 

nabídek, soutěže se zúčastnilo celkem 6 firem.  Nejnižší cenovou nabídku 15 881 731,- Kč podala 

firma Rýmstav s.r.o., Rýmařov. Firma doplnila všechny podklady k uzavření Smlouvy o dílo a 

během týdne dojde k podpisu. Předpokládaný termín zahájení je 7/2020 a termín dokončení je 12 

měsíců od předání stavby.  

 

Výstavba vodovodu Plinkout 
 

Od roku 2016 dochází k dlouhodobému deficitu spodních vod, a tím k nedostatku vody ve 

studních v Plinkoutu. Na základě této situace se rozhodlo v roce 2018 o zpracování studie a 

následně o zadání a vypracování projektové dokumentace pro územní a stavební povolení. 

Stavební povolení bylo vydáno v září 2019. V tuto dobu byl také vyhlášen dotační program na 

vybudování vodovodů a kanalizací s termínem podání do 31. 1. 2020. Podmínkou bylo při podání 

žádosti mít podepsanou smlouvu s dodavatelem.  Soutěže se zúčastnily 2 firmy. Nejnižší nabídku 

19 868 277,- Kč bez DPH podala firma Modos, spol. s.r.o. , Olomouc, s lhůtou plnění 240 dní od 

předání stavby. Tato cena je o 8 mil. nižší, než byla cena dle rozpočtu akce.  Protože Ministerstvo 

životního prostředí si je vědomo problému s nedostatkem vody v ČR, rozhodlo v 

neuvěřitelně krátkém termínu a dne 20. dubna 2020 obec obdržela rozhodnutí o přidělení dotace 

ve výši 13 416 056,- Kč.  Termín zahájení je podzim 2020 nebo březen 2021.   Je velká škoda, že 

občané Plinkoutu neprojevili zájem o vybudování vodovodu před 8 lety, kdy se chystala výstavba 

vodovodu v Dlouhé Loučce, protože náklady by byly min. o 1/3 nižší.  Akce jsou financovány ex 

post (dodatečně)., tzn. obec musí uhradit jednotlivé faktury a bude žádat o dotaci zpětně. Z tohoto 

důvodu starosta obce požádá členy zastupitelstva o schválení úvěru ve výši 10 000 000,- Kč, který 

bude uhrazen dotacemi příp. z rozpočtu obce. 

 

Pořízení nového dopravního automobilu pro SDH Dlouhá Loučka 

Obec v letošním roce pořídí nový devítimístný dopravní automobil pro SDH Dlouhá Loučka. Nyní 

probíhá veřejná soutěž na dodavatele, předpokládaná cena 1,2 mil. Kč. Dotace od Ministerstva vnitra 

450 000,- Kč, od Olomouckého kraje 100 000,- Kč. Termín dodání je 12/2020. 
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Prodejna smíšeného zboží v Plinkoutě 

Do konce července by měl být 

dokončen nový obchod v Plinkoutu. 

Náklady dle projektové dokumentace 

jsou 5 mil. Kč. Obec tuto stavbu 

zajištuje po stavební stránce i 

materiálové stránce sama. Tzn. 

materiál poptává u několika 

dodavatelů, jednotlivá řemesla také. 

Skutečné náklady v letošním roce 

budou známy po dokončení stavby, předpoklad je cca 2 mil. Kč Dotace od Olomouckého kraje je 1,2 mil 

Kč. Zde bych chtěl poděkovat p. Ing. Martinovi Pavelovi za jeho pomoc při poptávce u dodavatelů a za 

jeho technickou pomoc. 

 

Plánované opravy 

V letošním roce by měla proběhnout 

oprava mostu u pošty, který je v havarijním stavu. 

Zde již byla provedena soutěž na dodavatele 

stavby. Nejnižší nabídku podala firma JR STAKR 

s.r.o., Bruntál 1,9 mil Kč. Most by měl vypadat 

podobně jako historický most u ZŠ s tím, že 

stávající nosnost zůstane zachována. Termín 

realizace 8-9/2020.  

Také dojde k dokončení opravy 

komunikace – obrubníky a položení asfaltu u 

nových rodinných domků u hřiště. V rámci této stavby bude provedena oprava ulice Sportovní, částečné 

odfrézování asfaltu a položení nového. V současné době se aktualizuje rozpočet a do konce června by měl 

být vybrán dodavatel. Termín realizace 7-10 /2020. 

Během února a března proběhla celková rekonstrukce knihovny včetně elektroinstalace a nového 

nábytku. Také jsme využili uzavření MŠ a provedli celkovou výměnu elektroinstalace v I. oddělení a 

ředitelně. V kině během měsíce května dojde k výměně článkových radiátorů za deskové (jsou staré již 35 

let a začínají korodovat). 

V současné době probíhá zaměření výškopisu a polohopisu terénu a geologický průzkum 

k chystané projektové dokumentaci na kanalizaci Křivá. Začátkem II. pololetí bude průzkum a měření 

probíhat i ve Valšově Dole za stejným účelem.  Projektové dokumentace by měly být hotovy do konce 

letošního roku. 

Jak jsem se již zmínil, bude muset obec z důvodu koronavirové krize (odhad propadu daní je 10- 

15 %) vypustit některé naplánované akce - položení asfaltu na ulici Potoční, nová lávka na cyklostezce na 

ul. Volyňská, projektová dokumentace na cyklostezku k Sanatoriu, oprava hřbitovní zdi na Křivé, 

traktorový nosič kontejnerů, oprava fasády na domě č. p. 441 (DPS). Snížení investic bude celkově činit 

cca  5,1 mil Kč. 

 

 

 

                                                                                                                Ladislav Koláček,  starosta 
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INFORMACE ZE ZŠ DLOUHÁ LOUČKA 
 

Druhé pololetí začalo pro žáky jarními prázdninami, které v letošním školním roce 

navazovaly na prázdniny pololetní. Žáci 5. – 9. třídy se na koci února zúčastnili divadelního 

představení Sluha dvou pánu v olomouckém Moravském divadle. Většina žáků se z představení 

vrátila spokojena, protože zpracování této známé divadelní hry je v olomouckém divadle opravdu 

kvalitní. Vybraní žáci se zúčastnili krajského kola zeměpisné olympiády v Olomouci. 

V konkurenci studentů nižších ročníků gymnázií a olomouckých škol se však na přední místa 

neprosadili. 

Poslední únorový den, v sobotu 29. 2., se v sále kulturního domu uskutečnil již 14. školní 

ples. Součástí této akce bylo vstoupení tanečních kroužků mladších i starších žákyň a představení 

žáků, kteří v letošním roce 

ukončí v devátém ročníku 

povinnou školní docházku. 

K tanci i poslechu hrála celý 

večer skupina Toby Band, o 

půlnoci proběhlo losování 

tomboly. Děkujeme všem 

sponzorům, kteří nám svými dary 

do tomboly přispěli. 

Poslední akcí, které se žáci 

zúčastnili, byl projektový den 

mimo školní družinu, který se 

uskutečnil v ekocentru 

v nedalekém Mladoňově. 

Formou různorodých aktivit se děti seznamovaly s tradičním i méně tradičním pojetím období 

masopustu. Obě oddělení školní družiny, které se akce zúčastnily, se vrátily z akce spokojené. Děti 

si užily řady činností ať již ve venkovním prostředí, tak i uvnitř ekocentra. 

Od 11. března pak došlo k vyhlášení mimořádného opatření Ministerstva zdravotnictví ČR, 

kterým byl z důvodů šíření nemoci Covid19 zakázán vstup žáků do škol. Po počáteční nejistotě se 

postupně rozběhlo distanční vyučování. K němu jsou využívány internetové stránky školy, na 

kterých žáci mohou každý den najít zadání úkolů z jednotlivých předmětů, kterým by se měli doma 

věnovat. Komunikovat se svými učiteli mohli zpočátku hlavně emailem, postupně se nám podařilo 

zprovoznit videokonference v programu Google Meet. Zde mohou žáci interaktivně spolupracovat 

se svými učiteli a řešit různá úskalí, se kterými se při plnění zadaných úkolů mohou setkat. Pro 

žáky, kteří nemají možnost internetového připojení, jsou zavedena tzv. výdejní okénka. Žáci si 

mohou, po předchozí domluvě, přijít do školy, kde mají připravené zadání úkolů v tištěné podobě. 

Vypracované úkoly mohou stejným způsobem do školy doručit. Některé úkoly doručují učitelé 

rodičům do poštovních schránek. Je nesporné, že jak pro žáky, tak i pro učitele je distanční 

vzdělávání náročnější než prezenční forma. Jednoznačně chybí vzájemná interakce mezi učitelem 

a žákem, která je nezbytná pro důkladné objasnění náročnějších jevů v probíraném učivu. Tuto 

interakci zatím videokonference v plném rozsahu nahradit nedokážou. 

Distanční formou proběhl také zápis budoucích prvňáčků. Zrušena byla motivační část 

zápisu a proběhla pouze část formativní, a to bez přítomnosti dětí a rodičů ve škole. Výsledky 

přijímacího řízení budou zveřejněny v prvním či druhém květnovém týdnu na internetových 

stránkách školy a úřední desce obecního úřadu. 
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  V současné době čekáme na oficiální metodické pokyny z MŠMT k hodnocení žáků na 

konci 2. pololetí a k postupnému otevírání škol. K tomu by mělo dojít, podle sdělovacích 

prostředků od 25. května pro žáky 1. stupně, kteří budou splňovat hygienická doporučení. Jakmile 

bude mít vedení školy oficiální informace k otvírání škol, bude rodiče žáků informovat 

prostřednictvím internetových stránek a hlášení v obecním rozhlase. 

             Již od prosince 

připravujeme rekonstrukci 

budovy U Modré hvězdy.  

Na tuto akci se podařilo 

získat dotaci z programu 

IROP. Rekonstrukce 

zahrnuje vybudování 

půdní nástavby na celé 

budově. V nově vzniklých 

prostorách budou vybudovány učebny pro environmentální výchovu a pro vyučování jazyků a 

počítačů. Součástí bude také kabinet pro uložení pomůcek, sociální zařízení a výtah, který 

zabezpečí bezbariérový přístup do celé budovy. Ve zbývajícím prostoru by měl vzniknout 

víceúčelový sál pro činnost kroužků a školní družiny. V současné době probíhá výběr firmy, která 

bude akci realizovat. Datum zahájení přestavby akce může ovlivnit také organizaci výuky pro 1. 

stupeň po 25. květnu. Toto je další z důvodů, kvůli kterým Vám zatím nemůžeme sdělit 

podrobnosti k otvírání školy.  

Provoz školní kuchyně nebyl v průběhu krizové situace přerušen. Jídelna dále dodává 

stravu smluvním partnerům a strávníkům z řad důchodců. Počet vařených jídel je omezen 

hygienickými předpisy, přesto je možno přijímat další strávníky z řad občanů, pouze však na dobu 

určitou, tj. do otevření škol pro žáky. Zájemci o odběr stravy se mohou přihlásit u vedoucí školní 

jídelny.  

Věříme, že krizovou situaci se podaří překonat a činnost školy, žáků, pedagogických i 

nepedagogických zaměstnanců se brzy vrátí do normálních kolejí. 

 

   Za kolektiv pracovníků školy Mgr. Leopold Kropáč 

 

INFORMACE MŠ DLOUHÁ LOUČKA 
 

          Provoz MŠ byl z důvodu šíření onemocnění koronaviruCOVID-19 a následných 

epidemických opatření od 17. 3. 2020 přerušen. O průběhu provozu MŠ byli rodiče průběžně 

informováni.   

Doby přerušení provozu zřizovatel využil k rekonstrukci elektroinstalace pavilonu 1.třídy. Byly 

provedeny další nutné revize a opravy. Pedagogové připravily dětem pracovní materiály pro 

domácí činnosti, k provozu pro děti je také připravena i školní zahrada s revizí hraček a zařízení. 

V měsíci květnu plánuje vedení školy po rozhodnutí zřizovatele otevření MŠ s provozem pro 

děti zaměstnaných rodičů a děti s povinnou školní docházkou v celodenním provozu bez 

nutnosti nošení ochranných roušek. Docházka dětí do MŠ je plně rozhodnutím zákonných 

zástupců. Provoz MŠ se bude řídit vydanými opatřeními KHS Olomouc, zaměstnanci školy zajistí 

maximálně možné hygienicky bezpečné prostředí.  
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Dne 6. května 2020 v době od 10 – 16 hodin proběhl v MŠ zápis dětí do MŠ pro školní rok 

2020/ 21. Vzhledem k rozvolnění nouzového režimu je možné Žádost o přijetí doručit do MŠ 

osobně. O přijetí dítěte do MŠ rozhodne ředitelka na základě vyplněné Žádosti a kritérií  o přijetí. 

Kapacita pro přijetí nových dětí od září 2020 je dostatečná. 

Vzhledem k současnému přerušení provozu vedení školy zkrátí přerušení provozu v době 

letních prázdnin v měsících červenci a srpnu na 3 týdny. Konkrétní termín přerušení provozu  

bude upřesněn ihned  po  schválení  zřizovatelem. 

 

SBĚR ŽELEZA 
 

SDH Dlouhá Loučka pořádá 

v sobotu  

9. 5. 2020 sběr železa. 

Prosíme občany, aby železo dali 

před svůj dům až v sobotu ráno, 

aby nebylo odcizeno jinými 

osobami. Větší množství železa 

mohou nechat občané na své 

zahradě, hasiči si ho sami přeloží na 

vlečku. 

Hasiči děkují občanům, kteří touto formou přispějí na jejich činnost.   

 

  

KNIHOVNA DLOUHÁ LOUČKA 
 

Knihovna v Dlouhé Loučce bude opět otevřena od úterý 12. 5. 2020 v obvyklém čase. 

Úterý a čtvrtek od 16:30 do 19:30 hodin. 

 

 

STATISTIKA OBJEMU ODPADKŮ V NAŠÍ OBCI 
 

V posledních týdnech se stále častěji skloňuje téma odpadového hospodářství. Řeší se nárůst 

komunálního odpadu a s tím související výše poplatků, kvóty třídění i zálohování PET lahví. 

Níže uvádíme přehled, jak se zvyšuje množství komunálního i tříděného odpadu v naší obci, jak 

rostou naše náklady s jeho zpracováním/ukládáním, a jak se to odráží na poplatcích pro občany 

➢ Meziročně se množství komunálního odpadu (2018/19) v naší obci snížilo o 1 t 

➢ Množství komunálního odpadu mezi lety 2014 a 2019 vzrostlo o 35 t, v procentech o 6% 

➢ Meziroční nárůst 2018/19 tříděného odpadu je 39 t, v procentech 57% 

➢ Množství tříděného odpadu mezi lety 2014 a 2019 vzrostlo o 67 t, v procentech o 163%  

(v roce 2019 jsme přešli na individuální svoz plastů a skla a zvýšil se počet sběrných hnízd na 

tříděný odpad) 
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➢ Náklady na uložení, odvoz a zpracování odpadů se od roku 2014, kdy činily 1 199 tisíc Kč, 

v roce 2019 zvedly na 1 467 tisíc Kč, což je nárůst o 22 %, a předpoklad je, že budou stoupat i 

nadále.  

➢ Aktuální výše poplatku za komunální odpad činí 500,- Kč/os a rok 

➢ Výše poplatku za rok 2014 / 420,- Kč/os, v roce 2019 /500,- Kč/os 

➢ Poplatky za svoz odpadků se plánují pro další období navýšit. 

 

 

ČÁPI NA ŠKOLE 
 

             O hnízdě čápů na školní budově v ulici 

Plinkoutská č. 51 ví dnes snad každý občan Dlouhé 

Loučky. Ale ve kterém roce zde začali čápi hnízdit? 

Pokud by vám byla tato otázka položena, asi byste 

jen hádali.  

Na jaře 1989 si prvně postavil pár čápů bílých hnízdo 

na novém, prozatím nepoužívaném komínu školy. 

Byl to komín od kotle ústředního vytápění školy, 

které mělo být uvedeno do provozu v novém 

školním roce, tj. v září 1989. V červnu 1989 mě 

oslovil tehdejší ředitel školy Milan Vybíhal s dotazem, jak tuto situaci řešit. Dohodli jsme se, že 

necháme čápy zdárně vyvést mláďata a v druhé polovině srpna postavíme na budově školy nové 

hnízdo na jednom ze starých komínů, které již nebudou k vytápění tříd používány.  

Ve Valšově Dole jsem sehnal dřevěné, okované kolo z koňské bryčky, které bylo vhodné pro 

výrobu hnízdní podložky. Kolo jsem zavezl do dílny JZD a požádal jsem Vladimíra Zahrádku, aby 

upravil kolo dle mého návrhu na hnízdní podložku. V červenci byla hnízdní podložka hotova. 

V první polovině srpna mláďata čápů z hnízda skutečně vyletěla. V sobotu 19. srpna 1989 se nás 

sešlo na školním dvoře celkem 5, abychom provedli výměnu hnízda. Ve skupině pěti dobrovolníků 

byl Milan Vybíhal – ředitel školy, Rudolf Schindler – školní údržbář, Oldřich Suchý – hajný 

z Valšova Dolu, Vladimír Zahrádka z dílny JZD a já – Miroslav Král. Nejdříve jsme shodili již 

opuštěné hnízdo z komína kotelny. Potom jsme pomocí provazů vytáhli na střechu školy 

vyrobenou podložku a upevnili ji na starý, již nepotřebný komín. Podložku jsem nakonec propletl 

vrbovým proutím. 

V následujícím roce 1990 čápi opět přiletěli. K našemu potěšení si na podložce postavili nové 

hnízdo a v létě z něho zdárně vyvedli i první mláďata.  

V minulém roce 2019 to bylo již 30 roků, co je hnízdo čápů na škole, jak jej známe i dnes. Podle 

mých poznámek a odhadů, bylo v uplynulém období třiceti roků z hnízda vyvedeno již více jak 50 

mláďat. 

 

 

Miroslav Král 
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA 
 

                                      

Významné výročí oslavili:  

 
80   Hampl  Bohumil  Valšův Důl 

 

  Richterová Helena             Dlouhá Loučka 

                     

                         

 

91  Straková Vlasta  Dlouhá Loučka 

 

  Trčková Marie  Dlouhá Loučka 

 

 

Blahopřejeme našim spoluobčanům k jejich životnímu jubileu a přejeme hodně zdraví a 

spokojenosti do dalších let. 

 

 

 

 

          Naposledy jsme se rozloučili: 

 
 

29. 1. 2020 Mück Josef  67 let Dlouhá Loučka 

 

24. 2. 2020 Navrátilová Marie 90 let Křivá 

 

19. 3. 2020 Lovašová Marcela   40 let Dlouhá Loučka 

 

21. 3. 2020 Chudý Jan  58 let  Dlouhá Loučka 

 

  6. 4. 2020 Macečková Anna 81 let  Dlouhá Loučka 

 

20. 4. 2020 Volák Vladimír 87 let  Plinkout 

 

21. 4. 2020 Havelka Zdenek  55 let  Dlouhá Loučka 

 

  3. 5. 2020 Brázdová Marie 94 let Dlouhá Loučka 

  

                                       

Všem pozůstalým vyjadřujeme upřímnou soustrast. 
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VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ  
 

     První vítání nových občánků v roce 2020 se uskutečnilo v sobotu 

7. března v obřadní síni obecního úřadu. Naše nejmenší občánky do 

života přivítala paní matrikářka Miloslava Bačíková a paní radní 

Mgr. Martina Horňáková. Kulturní vložku tradičně zajistila paní 

Milena Polášková s žáky základní školy, kteří maminkám a všem 

přítomným hostům zazpívali a přednesli krásné básně. 

Jako vzpomínku na slavnostní akt obdržel každý rodič malý dárek, 

finanční dar a foto s DVD záznamem ze slavnostního aktu.        

Do naší společnosti a naší obce přibyli noví občané. Ještě hodně vody 

uteče, než se naučí všemu, co správný muž či žena mají vědět a umět. 

Hodně bude záležet na rodičích, jak své dítě povedou, kolik mu dají 

své lásky, čemu ho naučí a jak nároční k němu budou. Toto, a ještě 

mnoho dalších okolností rozhodne, jaký to bude člověk. Zda bude 

ve svém životě šťasten a zda bude zdrojem dalšího štěstí a hrdosti pro rodiče. 

Vážení rodiče, dovolte, abychom Vám popřáli hodně zdraví, pohody a radosti z Vašich dětí. Vám 

děti, přejeme, abyste navždy milovaly své maminky a tatínky a všechny své blízké, abyste šťastně 

vykročily do života, který Vás teprve čeká. Vítáme Vás mezi občany naší obce Dlouhé Loučky 

a nikdy nezapomeňte na svou obec, ve které prožijete své radostné dětství. Vyrůstejte v lásce 

a bezpečí pro radost svých rodičů, prarodičů a nás všech. Ať je Vaše životní cesta posázená 

samými růžovými poupaty. A nezapomeňte na svou rodnou obec, která se z Vašich úspěchů bude 

těšit společně s Vašimi nejbližšími. 

 

Do naší obce byli uvítáni:  

 

Tereza Foukalová, Tereza Tomášková, Sofie Balharová, Dominik Zbořil, Alena Klíčová 
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Anna Vraštilová, Vilém Zelík, Aneta Víchová, Roman Plotycia, Tereza Škodová, Zita 

Závodníková 

 

INZERCE 
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Zpravodaj vydává Obec Dlouhá Loučka. Povolení k tisku OkÚ dne 11. 3. 2005 pod ev.č. MK ČR E 15859. Náklad 750 

výtisků. Tisk Obec Dlouhá Loučka. Uzávěrka příspěvků do následujícího čísla zpravodaje je do 31. 7. 2020.  

Příspěvky posílejte na e mailovou adresu: popelkova@dlouhaloucka.cz nebo osobně na becním úřadu. 

mailto:popelkova@dlouhaloucka.cz
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